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江苏电子信息职业学院 2024 年留学生招生简章

2024 International Students Enrollment Brochure of Jiangsu

Vocational College of Electronics and Information

一、学校简介 College Introduction
江苏电子信息职业学院是江苏省公办全日制高校，是江苏省中国特色高水平高

职学校建设单位。学校是“国家技能型紧缺人才培养基地”“全国电子信息产业高

技能人才培养基地”“全国高职院校文化素质教育基地”“全国职业院校工业文

化研究中心成员单位”、教育部“1+X”证书试点院校，被授予“全国信息产业系

统先进集体”。学校设有由教育部中外语言交流合作中心的汉语等级考试（HSK）

考点。

Jiangsu Vocational College of Electronics and Information (JSEI), as a public

full-time college, is one of Jiangsu high-level vocational college construction units. JSEI

is honored with “Nation Cultivation and Training Base for Skilled Talents in Short

Supply”, “National Training Base for Highly Skilled Talents in Electronics and

Information Industry”, “National Cultural Quality Education Base for Higher Vocational

Colleges”, “Member Unit of Industrial Culture Research Center of National Vocational

Colleges”, and “1 + X Certificate Pilot College of the Ministry of Education”. JSEI has

been awarded as the "National Advanced Collective of Information Industry System".

JSEI has the HSK test site set up by the Center for Language Education and

Cooperation.

学校位于国家历史文化名城—江苏省淮安市，校园风景秀丽，环境优美，交通

便利，生活设施齐全，是读书治学的理想之地。学校是全国高等职业院校服务贡献

60 强、资源建设 60 强、育人成效 50 强、学生发展指数 100 强院校。

JSEI is located in the national historical and cultural city of Huai’an in Jiangsu

Province, which is one of the top 60 institutions of Higher Vocational Education in

Service Contribution and Resource Construction, the top 50 institutions of Teaching

Resources and Educational Achievements in China, and the top 100 in Student

Development Index. The picturesque campus, with beautiful landscapes and convenient

transportation and complete living facilities, is an ideal place for study and research.

现有全日制在校生 14000余人，自 2017年以来累计招收亚非欧外国留学生 170

余名。学校设有电子工程学院、数字装备学院、计算机与通信学院、智能制造学院、
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商学院、汽车工程学院、建筑装饰与艺术设计学院、国际教育学院、创新创业学院

等 9个教学单位，开设 45个专业，累计为行业和区域经济社会发展输送了 7万余

名高素质技术技能人才。

There are over 14,000 students on campus. More than 170 international students

from Asia, Africa and Europe have studied here since 2017. At present, there are 9

schools (departments) which have 45 specialties, that is, School of Electronic

Engineering, School of Digital Equipment, School of Computer and Communication,

School of Intelligent Manufacturing, School of Business, School of Automotive

Engineering, School of Architectural Decoration and Art Design, School of International

Education, and School of Innovation and Entrepreneurship, cultivating more than 60,000

high-quality technical personnel for the development of the industry, regional economy

and society.

学校与新加坡、英国、德国、美国、加拿大、澳大利亚、韩国、法国、瑞典、

意大利等 20 多个国家和地区的 20 多所高等院校建立了合作交流关系，联合开展大

专层次学历教育及多种形势的合作培养项目，在教师互访、学生学分互认等方面开

展深入交流和合作。

JSEI has built the cooperation relationship with more than 20 overseas institutions

in more than 20 countries such as Singapore, England, Germany, USA, Australia,

Republic of Korea, France, Sweden, Italy, and other countries and regions, to carry out

college-level diploma education, cooperative cultivation projects and mutual recognition

of students’ credits.

二、招生类别 Enrollment Category

学历生：学制三年，修满学分，达到毕业要求，准予毕业。

Diploma students are required to study for three years with complete credits, and

meet the graduation requirements, then graduation is granted.

三、招生专业 Majors

类别 Types 专业Majors
授课语言 Instruction

Language
招生名额

Amount
学历生

Diploma
students

计算机应用技术

Computer Application Technology
中文 & 英语

Chinese & English
30 人
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类别 Types 专业Majors
授课语言 Instruction

Language
招生名额

Amount
学历生

Diploma
students

国际经济与贸易

International Economics
and Trade

中文 & 英语

Chinese & English
30 人

学历生

Diploma
students

电子信息工程技术（定向）

International Economics
and Trade（Targeted enrollment）

中文 & 英语

Chinese & English
15 人

四、申请条件 Application Requirements

1.申请人需年满 18 周岁以上，22 周岁以下，身体健康，品行端正，成绩优良，

相当于中国高中毕业或以上学历的持有外国有效护照的非中国籍公民。The

applicant should be a non-Chinese citizen with a valid foreign passport who is over 18

years old, under the age of 22, healthy, well-behaved and has good grades, equivalent to

a Chinese senior high school graduate or above.

2.申请人要有一定的汉语或英语语言学习基础，申请 3年专科学历教育时需提

供汉语或英语学习良好及以上的证明或成绩单。Applicants should have some basic

knowledge of Chinese or English language. Applicants for 3-year junior college program

should provide proof of good Chinese or English learning or transcripts.

3.有兴趣学中文，并对中国文化、社会、经济有所了解；具有独立生活与学习

的能力，有良好的自律能力和人际交往能力，身体健康。Applicants should be

interested in Chinese language and have some knowledge of Chinese culture, society

and economy. Applicants should have the skills for independent living and studying and

own good self-discipline and interpersonal skills, and be healthy.

4.除学校提供的奖学金外，申请人应具有一定的家庭经济能力，以维持在华学

习期间的日常生活、交通和其他费用的开支。Applicants should have certain family

financial ability to support daily life, transportation and other expenses during the study

period except the scholarship provided.

五、申请材料 Application Documents

1. 申请表 Application Form(consult the teacher by mail or browse details in

website)

2.体检报告Medical Examination Report

3.高中毕业证书 Senior High School Diploma

4.高中成绩单 Senior High School Transcripts
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5.无犯罪记录证明 Non-criminal Record

6.银行存款证明 Bank Statement (Not less than 3000 dollars)

7.护照复印件 Passport Photocopy

8.电子照片 Electronic Photograph

9.汉语或英语水平证书 English or Chinese level certificate

★说明（Note）：所有资料均可提供扫描件（护照电子照片除外），但入学报

到时须提供原件以供核实。All materials can be provided in the form of scanned

copies (except electronic photograph), but the original copies should be provided

for verification at the time of registration.

六、申请及录取流程 Application and Admission Process

1.申请时间 Application Time

2024 年 4 月 23 日至 8月 20 日

From April 23, 2024 to August 20, 2024

2.申请方式 How to apply

网上申请网址：https://jsei.at0086.cn/StuApplication/Login.aspx

On-line application address:

https://jsei.at0086.cn/StuApplication/Login.aspx

3.录取流程 Admission Process

（1）申请人在网上注册并提供申请材料；The applicants should register first and

then send all the required application materials on the website within the application

time.

（2）经审核及网络远程面试后，对合格的申请人发送扫描件《预录取通知书》。

经确认后，学校向申请人寄发《录取通知书》和《外国留学生来华签证申请表》

（ JW202 表）；Scanned copies of pre-admission letters will be sent to qualified

applicants after the audit and online remote interview. Upon confirmation, the college

will send the admission notice and the visa application form to the applicants.

（3）申请人需持《录取通知书》、《外国人体格检查表》和《外国留学人员

来华签证申请表》前往中国驻外使（领）馆办理来华学习签证（X1）签证；Applicants

should apply for study visa in China (X1 visa) at Chinese embassies or consulates with

the Admission Notice, foreigner physical examination form and visa application form for

Study in China.

https://jsei.at0086.cn/StuApplication/Login.aspx
https://jsei.at0086.cn/StuApplication/Login.aspx
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（4）申请人在《录取通知书》中规定的时间内到学校报到 Applicants should

register in the college within the time specified in the admission letter.

（5）留学生报到后复查申请人申请材料和录取材料 Applicant's application

materials and admission materials will be checked again after registration.

（6）体检 physical Examination

（7）学籍注册 Registration for Enrollment.

七、收费标准 Costs

收费项目 Items 费用 Cost 备注 Remark

学费
Tuition fee

文科 4700元/生/年
Liberal arts 4700RMB per year

per person
理科 5300元/生/年

Science 5300RMB per year
per person

住宿
Accommodation

1500元/生/年
1500RMB per year per person

（3人间 triple Room）

书本费
Books

600元/生/年
600RMB per year per person

多退少补

The college will refund for excess
or the students should make up for

deficiency

保险费
Insurance

700元/生/年
700RMB per year per person

多退少补

The college will refund for excess
or the students should make up for

deficiency

体检费
Physical examination

400元/生/年
400RMB per year per person

到校 24小时内到市出入境检验检
疫局进行体检

To have physical examination in
the hospital designated by the
police station within 24h after

arriving at JSEI

居留许可费
China Residence Permit

400元/生/年
400RMB per year per person

入境 30天内到市出入境管理局办
理

To apply in Immigration Office
of Huai’an within 30 days after

entering China.
八、奖学金 Scholarships

1.留学江苏政府奖学金 Jiangsu Government Scholarship

优秀留学生有机会获得江苏政府奖学金 10000 元，名额由江苏省政府决定。

Outstanding international students will have the opportunity to get governmental

scholarship of RMB 10,000 provided by Jiangsu government.

2. 优秀留学生奖学金 Scholarship for Excellent International Students

优秀留学生奖学金面向全日制自费来华在校学历生；第一年根据提交的申请材

https://www.youdao.com/w/physical%20examination/
https://www.youdao.com/w/eng/registration_for_enrollment/
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料进行评审；第一、二学年结束后，根据综合表现进行优秀留学生奖学金评审。

Scholarship for Excellent International Students is for full-time students at their own

expense studying in China. For the first year, the assessment is according to the

submitted application materials. At the end of the first and the second academic year, the

scholarship will be evaluated according to the comprehensive performances.

3. 留学生专项奖学金 Special Scholarship for International Students

根据留学生评优奖励基本条件，结合班级学生数和个人综合素质测评成绩排名，

第二、三学年初依次按 2%、8%、15%比例产生校级一、二、三等奖学金，奖金分别

为 600元、400元、300元。According to the basic conditions for awarding international

students, combined with the number of students in the class and the ranking of personal

comprehensive quality evaluation results, the first, second and third class scholarships at

the school level will be generated at the rate of 2%, 8% and 15% each academic year,

with the bonus of RMB 600 yuan, RMB 400 yuan and RMB 300 yuan respectively at

the beginning of the second and the third year.

4. HSK 奖学金 Scholarship for HSK4

第一学年通过 HSK4 的在校留学生都可以申请此项奖学金，奖金为 500 元。

International students who have passed hsk4 in the first academic year can apply for this

scholarship, with the bonus of RMB 500.

备注：留学生奖学金设置一览表 List of Scholarships for International

students

奖学金名称

Name of Scholarship
金额

Amount
评选比例

Number or Percentage

留学江苏政府奖学金
Jiangsu Government Scholarship RMB10000元/人

名额由江苏省政府确定

The number is decided by Jiangsu
Government

优秀留学生奖学金

Scholarship for
Excellent International Students

全额奖学金
Comprehensive Scholarship

部分奖学金
Partial Scholarship
奖学金说明：因违反中国法律、行政处罚者，或因违反校规校纪
受到警告及以上处分者，不具备奖学金评比资格；定向培养留学
生另行制定。
Scholarship Description: Students who violate Chinese laws, ad
ministrative punishments, or receive warnings or punishments a
bove for violating school rules and disciplines are not eligible
for scholarship evaluation. Orientation adoption for international
students will be determined separately.
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奖学金名称

Name of Scholarship
金额

Amount
评选比例

Number or Percentage

留学生专项奖学金

Special Scholarship for International
Students

一等奖 RMB600元/人/年 2%

二等奖 RMB400元/人/年 8%

三等奖 RMB300元/人/年 15%

HSK奖学金

Scholarship for HSK4
RMB500元/人

第一学年通过 HSK4 的在校留学生

International students who have pass
ed hsk4 in the first academic year.

九、住宿条件 Accommodation

房间

Room type

宽带

Broadband

空调

Air Conditioner

热水器

Water Heater

独立卫生间

Separate Bathroom

自助厨房

Self-cooking kitchen
3 人间

Triple Room
有

Yes
有

Yes
有

Yes
有

Yes
有

Yes

十、联系我们 Contact Us

联系人：杨先行

电话：+86-517-83808390; +8615649851189

邮箱：enrollment@jsei.edu.cn

地址:中国，江苏省淮安市开发区枚乘东路 3 号，江苏电子信息职业学院

（ Jiangsu Vocational College of Electronics and Information, No.3, Meicheng Road,

Huai’an, Jiangsu, P. R. China）

邮编：223003

网址：http://www.jsei.edu.cn

国际教育学院网址: http://www.jsei.edu.cn/gjjyxy/lxszsw.htm

http://www.jsei.edu.cn/gjjyxy/lxszsw.htm

